
SAM_138_Algorithm Engineer

Jūsų užduotys

Complete Algo product for Airbag control unit, based on customer
requirements, according to defined processes and guidelines. fulfill  the
time and quality requirement for projects 
Continuously improve in own working area for the working efficiency
and quality . 

Reikalavimai

Calibrator:
▪ Perform resonance test and analyze the resonance test result and
propose the countermeasures
▪ Conduct data preparation, calibration,  configuration management,
reporting, reviews, system test workpackage preparation and support
project release.
▪ Specify and conduct of tests to verify that the calibration satisfied
customer and internal requirements

Mes siūlome

Ready to drive with Continental? Take the first step and fill in the online
application.

Apie mus

大陆汽车安全系统（长春）有限公司，是大陆集团最早进入中国市场的
公司之一。出众的传感器电子产品以及安全气囊控制器系统是公司的核
心优势所在。公司一直秉持“扎根中国、服务中国”的战略，深耕本土，
厚积薄发，坚持通过科技创新为整车厂商与消费者提供适合本地路况的
被动安全及传感器整合方案，提高驾乘体验，与中国汽车行业共同成长，
书写了精彩的二十多年在华发展历程。
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